

Ryan first picked up a golf club at the age of 4 and has been in love with the sport ever since. He placed in his first Junior Linkster tournament at the age of 5 and continuously medaled throughout his junior career under the coaching and mentorship of BC Golf Hall of Fame legend Phil Jonas. Now, at age 22, Ryan is a member of the PGA of Canada and boasts a handicap under par.

Born in Taiwan and raised in Canada, Ryan has a unique cultural background and the ability to speak both Mandarin and English fluently. Throughout high school in Taipei, he competed year-round and traveled to events in Shanghai, Jakarta, and Manilla, often placing in the top 3. He coined the nickname "Robin" during this time for his birdie seeking strategies and aggressive playstyle. Standing at only 5 foot 9, Ryan utilizes his swing mechanics and pure technique to gain a consistent advantage over his competition.

In 2021, Ryan graduated from the prestigious University of California, Berkeley with a B.A. in Psychology, with a focus in clinical psychology. He spent just 2.5 years completing his degree with general distinction and was part of the Dean's List.

Now, returning to Vancouver, Ryan has committed himself to his professional golf career and seeks to help others of all ages and abilities to reach their potential through his teaching philosophy of visualization.

For more information, visit <https://ryanrobingolf.framer.website/>

You can reach Ryan at ryanrobingolf@gmail.com or 604-374-0585

Ryan(耀柏) 在 4 歲時第一次拿起高爾夫球桿，從那時起就愛上了這項運動。他在 5 歲時首次參加加拿大Junior Linkster 錦標賽，並在 BC省高爾夫球名人堂的傳奇人物-菲爾喬納斯 (Phil Jonas) 的指導下，在整個青少年生涯中不斷獲得獎牌。現在22 歲的Ryan加入了PGA of Canada, 並擁有低於標準桿的差點。

Ryan出生於台灣，在加拿大長大，擁有獨特的文化背景，能說流利的國語和英語。在讀高中期間，他全年參加比賽，去過上海,泰國,雅加達和馬尼拉的比赛，經常進入前三名。他因尋求低於標準桿一桿 (Birdie小鳥) 的策略和侵略性的打法而被暱稱為「Robin」

Ryan 身高僅 5 英尺 9英寸，但是他懂得利用他的揮桿技巧和純熟的技術，在競賽中獲得了持續的優勢。

2021 年，Ryan 從著名的加州大學柏克萊分校畢業，獲得心理學學士的學位，專攻臨床心理學。他只用了 2.5 年就以優異的成績完成了學位，並榮耀的獲得院長獎。

現在，Ryan回到溫哥華，致力於他所嚮往的職業高爾夫生涯，並透過他的策略教學理念來幫助到各個年齡層的球友們發揮其潛力。

For more information, visit <https://ryanrobingolf.framer.website/>

You can reach Ryan at ryanrobingolf@gmail.com or 604-374-0585